
PROTOKÓŁ NR  61/18
z posiedzenia Komisji

Budżetu Planowania i Finansów
które odbyło się 20 marca 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godzenie 17:00, a zakończyło o 18:20.
Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący komisji
2. Paweł Pituch
3. Krystyna Konieczna
4. Ewa Pędziwiatr
5. Krzysztof Gorczyca
6. Sławomir Jakóbowski

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Anna Klepacz
Nieobecni nieusprawiedliwieni: Paweł Ciszewski

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Mariusz Kubiak
2. Kamila Pędziwiatr
3. Agnieszka Kryszkowska
4. Krzysztof Łubiński
5. Bożena Wiśniewska
6. Andrzej Machnica
7. Agata Młodawska

Porządek obrad
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał zadekretowanych do obu komisji.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 i 2
W związku z tym, że Komisja Ładu i  Porządku Publicznego nie uzyskała kworum miało miejsce posiedzenie
wyłącznie  Komisji  Budżetu  Planowania  i  Finansów,  a  nie  jak  to  było  pierwotnie  zaplanowane  posiedzenie
połączonych  komisji.  Jednakże  obecni  członkowie  KŁiPP  uczestniczyli  w  obradach.  Posiedzenie  otworzył
Przewodniczący komisji  Artur Wrona,  który przywitał zgromadzonych oraz poddał  pod głosowanie porządek
obrad. Przyjęto go jednogłośnie.  

Ad. 3 
Przewodniczący  przystąpił  do  omawiania  następujących  uchwał,  które  następnie  poddał  pod  głosowanie:
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2018 rok (6 głosów za).
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kowary (6 głosów za).

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  obowiązującej  na
terenie Gminy Miejskiej Kowary (4 przeciw, 2 wstrzymujące się).

Przy  omawianiu  uchwały  dotyczącej  opłaty  adiacenckiej  Radny  Paweł  Pituch  spytał  czy
przeprowadzono prognozy dotyczące możliwych wpływów do budżetu miasta z tytułu wprowadzenia tej nowej
opłaty.  Wiceburmistrz  Agnieszka  Kryszkowska  poinformowała,  że  urząd  nie  jest  w  stanie  dokonać  takich
wyliczeń, gdyż ewentualne wpływy zależne są w dużej mierze od działań właścicieli działek, na które urząd nie



ma wpływu i nie posiada odpowiednich danych. Przewodniczący Andrzej Machnica poinformował, że zwróci się
do obsługi prawnej o informację, czy wprowadzenie takiej uchwały jest obligatoryjne, czy jedynie fakultatywne.  

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń
wodociągowych i kanalizacyjnych w Gminie Kowary na lata 2018-2021” (5 przeciw, 1 wstrzymujący się).

Radni  zdecydowali  o nieopiniowaniu uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy Widokowa w Gminie
Miejskiej  Kowary,  ze  względu  na  wątpliwości  formalne  dotyczące  wyrażenia  jednoznacznej  zgody
współwłaścicieli  co do nazwy. Na kopii  pisma, które otrzymali  Radni  wszystkie proponowane nazwy zostały
wykreślone, a ręcznie została dopisana inna nazwa. Radny Paweł Pituch zwrócił się do Przewodniczącego Rady
Miejskiej Andrzeja Machnicy aby do sesji wyjaśniono nieścisłości. Uchwały dotyczące w sprawie podziału Gminy
Kowary na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
oraz w sprawie podziału Gminy Kowary na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib
obwodowych komisji  wyborczych również nie zostały zaopiniowane. Radni wyrazili  swoje wątpliwości co do
propozycji zamiany umiejscowienia jednej z obwodowej komisji wyborczej. Przewodniczący Andrzej Machnica
zaproponował, by wstrzymać się z opiniowaniem uchwał aż do momentu, kiedy na sesji zostaną one omówione
przez Sekretarza Miasta. Pod głosowanie nie została również poddana uchwała w sprawie ustalenia wysokości
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Radni zapytali Burmistrz, jaki jest wzrost opłat. Burmistrz nie była w
stanie odpowiedzieć na to pytanie. Zobowiązała się do przygotowania stosownego zestawienia na sesję.     

Ad 4 
W  sprawach  różnych  Radny  Paweł  Pituch  spytał  o  rozstrzygnięcie  przetargu  na  odbiór  i zagospodarowanie
odpadów komunalnych. Przetarg został rozstrzygnięty znacznie wyższą kwotą opłaty za te usługi niż to miało
miejsce do tej pory. Radny spytał, czy wzrost opłaty ma związek z rozszerzeniem zakresu świadczenia usług, bądź
zwiększeniem frekwencji odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości. Pani Burmistrz Bożena Wiśniewska
poinformowała, że zakres usług pozostaje niezwiększony, a wzrosty opłaty wynika z faktu, iż do tej pory ceny
świadczonej usługi były znacznie zaniżone. Radny Pituch nie zgodzi się z opinią Burmistrz. Stwierdził, że tak
znaczy  wzrost  opłaty  jest  skandaliczny  i  wynika  z  błędów  w  przygotowaniu  strategii  do  całego  procesu
postępowania  o  udzielenie  zamówienia.  W  dalszej  części  Radny  spytał  w  jakim  trybie  zostało  udzielone
zamówienie, którego dnia zostało zlecone dodatkowe odśnieżanie oraz ile będzie ono kosztowało. Burmistrz
odpowiedziała, że tryb i opłata nie zostały jeszcze ustalone, a kontakt z firmą odśnieżającą został nawiązany w
sobotę rano. Radni stwierdzili, ze nadal większość bocznych ulic naszego miasta pozostaje nieodśnieżona.    

Ad 5
Na tym posiedzenie zakończono.   

Protokołował: Przewodniczący komisji:
Paweł Pituch Artur Wrona


